

Информация

СВЕДЕНИЯ ОБ АВТОРАХ ЖУРНАЛА «СИСТЕМНАЯ ПСИХОЛОГИЯ И СОЦИОЛОГИЯ», 2019, № 4 (32)

«SYSTEMS PSYCHOLOGY AND SOCIOLOGY» AUTHORS, 2019, № 4 (32)



РОМАНОВА Евгения Сергеевна — доктор психологических наук, профессор. Исполняющий обязанности директора Института психологии, социологии и социальных отношений МГПУ, заведующая кафедрой общей и практической психологии ИПССО МГПУ. Заслуженный учитель Российской Федерации, почетный работник высшего профессионального образования Российской Федерации. Лауреат премии Президента Российской Федерации 1998 в области образования, лауреат премии Правительства Российской Федерации 2009 в области образования. Почетный профессор МГПУ, член президиума УМО университетов Российской Федерации. Заслуженный работник высшей школы Российской Федерации, Москва (Россия).

ROMANOVA Evgeniya Sergeevna — Doctor of Psychological Sciences, full professor. Acting director of the Institute of Psychology, Sociology and Social relations of the MCU. Head of the Department of General and practical Psychology at IPSSR of the MCU. Honorary Teacher of the Russian Federation, Honorary Worker of Higher Professional Education of the Russian Federation. Laureate of the President of the Russian Federation Education Award in 1998. Laureate of the Russian Federation Government Education Award in 2009. Honorary Professor of the Moscow City University, member of the Presidium of Educational and Methodological Consolidation of the Universities of the Russian Federation. Honorary Worker of Higher School of the Russian Federation, Moscow (Russia).

E-mail: RomanovaES@mgpu.ru



АБУШКИН Борис Михайлович — кандидат психологических наук, доцент; заместитель директора Института психологии, социологии и социальных отношений МГПУ, Москва.

ABUSHKIN Boris Mikhailovich — PhD in Psychology, associate professor. Deputy director at the Institute of Psychology, Sociology and Social Relations of the MCU, Moscow (Russia).

E-mail: AbushkinBM@mgpu.ru



РЫЖОВ Борис Николаевич — доктор психологических наук, профессор; заведующий кафедрой педагогической, возрастной и социальной психологии Института психологии, социологии и социальных отношений МГПУ; лауреат премии Правительства Российской Федерации 2009 года в области образования; почетный работник высшего профессионального образования Российской Федерации, Москва.

RYZHOV Boris Nikolayevich — Doctor of Psychological Sciences, professor. Head of the Department of Pedagogical, Developmental and Social Psychology at the Institute of Psychology, Sociology and Social Relations of the MCU. Laureate of the Russian Federation Government Education Award in 2009, Honorary Worker of Higher Professional Education of the Russian Federation, Moscow (Russia).

E-mail: RyzhovBN@mgpu.ru



КУЗЬМИНА Татьяна Ивановна — кандидат психологических наук, доцент кафедры специальной психологии и реабилитологии МГППУ, Москва.

KUZMINA Tatyana Ivanovna — PhD in Psychology, associate professor at the Department of Special Psychology and Rehabilitation of the MSUPE, Moscow (Russia).

E-mail: ta-1@list.ru



КЛЕПИКОВА Наталья Михайловна — кандидат психологических наук, доцент кафедры общей психологии и истории психологии НГПУ, Новосибирск.

KLEPIKOVA Natal'ya Mikhaylovna — PhD in Psychology, associate professor at the Department of General Psychology and History of Psychology of the NSPU, Novosibirsk (Russia).

E-mail: nataliaklepikova@yandex.ru



КОРМАЧЁВА Ирина Николаевна — аспирант кафедры общей психологии и истории психологии НГПУ, руководитель Психологического центра «Ирис», Новосибирск.

KORMACHEVA Irina Nikolaevna — a post-graduate student at the Department of General Psychology and History of Psychology of the NSPU, Head of the Psychological center «Iris», Novosibirsk (Russia).

E-mail: irina@kormacheva.ru



ХИСАМБЕЕВ Шамиль Раисович — кандидат психологических наук, доцент кафедры клинической психологии, философии и манусологии РГУ им. А. Н. Косыгина, Москва.

KHISAMBEEV Shamil Raisovich — PhD in Psychology, associate professor at the Department of Clinical Psychology, Philosophy and Manusologii of the Kosygin Russian State University, Moscow (Russia).

E-mail: khisam@mail.ru



ИВАНОВ Денис Васильевич — кандидат педагогических наук, доцент кафедры общей психологии и истории психологии НГПУ, Новосибирск (Россия).

IVANOV Denis Vasilievich — PhD in Pedagogics, associate professor at the Department of General Psychology and History of Psychology of the NSPU, Novosibirsk (Russia).

E-mail: ivanovdirkutsk@yandex.ru



БЕРШЕДОВА Людмила Ивановна — доктор психологических наук, профессор; профессор кафедры общей и практической психологии Института психологии, социологии и социальных отношений МГПУ, Москва.

BERSHEDOVA Ludmila Ivanovna — Doctor of Psychological Sciences, professor. Professor at the Department of General and Practical Psychology at the Institute of Psychology, Sociology and Social Relations of the MCU, Moscow (Russia).

E-mail: BershedovaLI@mgpu.ru



НАБАТНИКОВА Людмила Петровна — кандидат психологических наук, доцент; доцент кафедры общей и практической психологии Института психологии, социологии и социальных отношений МГПУ, Москва.

NABATNIKOVA Ludmila Petrovna — PhD in Psychology, associate professor. Associate professor at the Department of General and Practical Psychology at the Institute of Psychology, Sociology and Social Relations of the MCU, Moscow (Russia).

E-mail: NabatnikovaLP@mgpu.ru



КИСЛЯКОВ Павел Александрович — доктор психологических наук, доцент, заведующий кафедрой психологии труда и специальной психологии РГСУ, Москва.

KISLYAKOV Pavel Aleksandrovich — Doctor of Psychological Sciences, associate professor. Head of the Department of Labor Psychology and Special Psychology of the RSSU, Moscow (Russia).

E-mail: pack.81@mail.ru



ДОБРИНА Ольга Александровна — кандидат социологических наук, доцент кафедры социальной психологии и виктимологии НГПУ, Новосибирск, Россия.

DOBRINA Olga Aleksandrovna — PhD in Sociology, associate professor at the Department of Social Psychology and Victimology of the NSPU, Novosibirsk (Russia).

E-mail: dobrina-o@mail.ru



КОНДРАТЬЕВ Виктор Михайлович — кандидат философских наук, доцент общеуниверситетской кафедры философии и социальных наук Института гуманитарных наук МГПУ, Москва.

KONDRATYEV Viktor Mikhaylovich — PhD in Philosophy, associate professor at the University-Wide Department of Philosophy and Social Sciences at the Institute of Humanities of the MCU, Moscow (Russia).

E-mail: KondratyevVM@mgpu.ru